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Skolebestyrelsesmøde Risskov Skole tirsdag d. 10. oktober kl. 17.00-20.00 på Risskov Skole 

 
 

Afbud: Anne og Karen  
 
Dagsorden 
 

Formål Uddybning/Referat Tovholder 

Kl. 17.00 
Tjek ind  
  

     
 
 

Kl. 17.05 
Referat og 
dagsorden 
 
 

Godkendelse af referat fra august 2023 
og dagsorden 
 

Godkendt 
 
Punkter til evt. blev tilføjet.  

Formand  

Kl. 17.10 
Trivselsmålinger 
2023 
 

Den pædagogiske ledelse fremlægger 
afdelingernes arbejde med 
elevtrivselsmålingerne fra 2023 

Preben introducerer proces og tanker bagved den Nationale 
trivselsmåling 2023. Vi følger processen skoleåret ud. Der kommer nye 
målinger i 2024 som offentliggøres 1. maj til Risskov Skole. Herefter 
gentages processen med relevante tilpasninger igen. 
Datamaterialet fra den Nationale trivselsmåling er én af flere input til 
teamene i forhold til hvordan trivslen opleves på årgangen. Lærere og 
pædagoger tager dette materiale med i forhold til udvælgelse af 
relevante fokuspunkter. Deres daglige oplevelser af behov for udvikling 
for årgangen har afgørende betydning. 
 
Pædagogiske ledere fremlægger herefter fokuspunkter for enkelte 
årgange og indsatser.  
 
Skolebestyrelsen havde derefter mulighed for at spørge ind i forhold til 

Formand 
 
 



                 

 

fokuspunkter og indsatser. 
 

Kl. 17.40 
 
Økonomi ved Peter 
Benck 
 

Peter gennemgår skolens økonomi og 
forventede regnskab for 2023 

 
Peter fremlægger budget og gennemgår forventet regnskab for SFO og 
skole.  
 
Kommentarer: 
Spørgsmål i forhold til kantinedrift og forventet forbrug. Kan den 
optimeres? 
Preben informerer om underskud i sygehusundervisningen og at dette vil 
præsenteres yderligere på et fremtidigt møde. 
Bestyrelsen havde ingen yderligere kommentarer til forventet regnskab.  
 
 

Ledelsen 

Kl. 18.15 
Ombygning og 
Hørgården 
 

Orientering fra styregruppen og ledelsen 
omkring arbejdet med den store 
ombygning og Hørgården. 

Preben introducerede styregruppens medlemmer og proces i forhold til 
Hørgaarden og den store ombygning.  
 
Der ansættes rådgiver, som skal hjælpe til med ombygningen, 
inddragelsen, placering osv. Rådgiver forventes af være på plads ved 
udgangen af 2023. 
 
Der laves arbejdsgrupper i forhold til byggeproces – hvor relevante 
personer inddrages. Denne inddragelse sker i periode jan-april 2024. 
  
Niels og Toke præsenterede procesplan for inddragelsesproces af 
personale og elever.  
Fokus på inddragelse er i forhold til varieret og motiverende 
undervisning, som kan bruges i den store ombygning. 
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Der er indsamlet møbler, smartboards og andet som kan anvendes på 
Hørgaarden.  
 
Der stilles spørgsmål til, hvem som skal være på Hørgaarden i skoleåret 
2024/25. Beslutningen herom vil ske omkring jul/januar og derefter 
meldes ud til elever og forældre. 
 

Kl. 18.30 
 

Madpause Preben informerer bestyrelsen om opslag på aula vedr. henvendelse fra 
forældre om mistænkelig adfærd ved restauranten i rundkørslen.  
Herefter en drøftelse af, hvad skolen kan gøre og at politiet er inde over. 
Risskov Skole kan evt. finde materiale, som forældre kan bruge i deres 
snak derhjemme i forhold til puffbars.    

- 

Kl. 19.00 
Trafikstatus på 
skolen 

Trafikstatus på skolen.  Lasse og Finn orienterede om trafikstatus i forhold til ensretning og dens 
betydning for trafikken rundt om skolen. Vi får desuden besøg af 
Grundejerforeninger på vores november måned. De har god viden og 
lokalplaner samt erfaringer med trafik. 

Ledelsen 

Kl. 19.10 
Ringetider og tid til 
spisning på skolen 
 

Henvendelse fra forældre om 
fordelingen af spise- og pausetid 

Der har været henvendelse fra forældre i forhold til tid til spisning og 
fælles retningslinjer blev drøftet.  
Det er skolens holdning, at der skabes tid og tryghed i spisesituationer. 
Det er samtidigt vigtigt, at der er et pædagogisk råderum for den enkelte 
lærer og klasse i forhold til spisning. Spisetid er en pædagogisk 
vurdering i forhold til klasse, elevsammensætning og traditioner.  
Der er fra ledelsens side en fleksibilitet i forhold til tid til spisning.  
Ledelsen opfordrer til at forældre henvender sig til klasselærer hvis der 
er udfordringer i forhold til spisning. Ledelsen har konkret svaret på 
henvendelse og er i videre dialog med teamene om dette. 

Ledelsen 

Kl. 19.20 
Meddelelsesbog – 
præsentation af 
princip (1. Udkast) 

Bestyrelsen har tidligere nedsat et 
udvalg (Anne, Pernille T, Nina og 
Preben) 

Preben informerer om meddelelsesudvalgets drøftelser i forhold til 
arbejdet med udkast til princip for meddelelsesbogen.  
Udvalget ønsker input fra øvrige bestyrelsesmedlemmer.  
 

 



                 

 

Udvalget skal frembringe et udkast til 
princip til oktober mødet. 

Følgende input kom fra bestyrelse til arbejdsgruppe: 
- Princip skal tilpasses princip skabelon for Risskov Skole. 
- Max på fokuspunkter for den enkelte elev?   
- Forældreansvar i praksis? Hvordan skal det gøres? Forventninger?  
- Formulering skal drøftes under afsnittet ”Skolen og lærernes ansvar”. 
Hvad skal der stå under klassefokuspunkter?  
 
Princippet bliver nu også behandlet i skolens MED-udvalg. Herefter 
tager udvalget indkomne kommentarer og ønsker med i et nyt udkast. 
Dette forventes færdigbehandlet i skolebestyrelsen ultimo november 
2023. 

Kl. 19.40 
Orientering fra 
Forældre 
Medarbejdere 
Elever  
Ledelse 

Gensidig orientering og seneste nyt fra 
hhv. forældre, medarbejdere, elever og 
ledelse 
 

Mobilfri skole: 
Toke orienterer bestyrelsen om det arbejde Risskov Skole er i gang med 
i forhold til mobilfri skole og skærmfri pauser. 
Der er lagt op til en foreløbig ordning fra januar til juni, hvor eleverne 
får låst deres mobiltelefon inde i et skab og udleveret efter skoletid. 
 
I maj/juni vil mobilfri styregruppe evaluere tiltag og evt. lave en ny 
periode med mobilfri skoledag med implementering af det afprøvede.  
Inden den foreløbige ordning– i januar - vil elevråd og personale 
inddrages.   
 
På bestyrelsesmødet i november vil mobilstyrergruppens tanker og 
refleksioner bag ordningen uddybes og forklares.   
Udvalget vil arbejde videre med inddragelsesprocesser og klargøring af 
informationsmateriale inden mødet ultimo november i skolebestyrelsen. 
 
Tilbagemelding fra forældremøder: 
Camilla fremlagde punkt til bestyrelsen omkring brug af visuelle 
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støttesystemer i specialklasserne. Hvilke forventninger kan man som 
forældre have til støttesystemer? 
Punktet tages med i planlægningen af fremtidigt møde.  
 
 

Kl. 19.55 
 
Punkter til næste 
møde 

Som forberedelse til kommende møder 
noteres vigtige punkter.   
 
 

- Mobilfri skole – Risskov Skole 
- Tema: Specialpædagogiske 
redskaber i undervisningen 
- Besøg af Grundejerforeninger 
- Princip for meddelelsesbogen på Risskov Skole 
 

Formand 

Kl. 19.58 
Evt.  

 
Film 

 Formand 

 
Kl. 20.00 – Tak for i aften. 


